



Escale
Oceania

PORNICHET LA BAULE



Découvrez notre hôtel en vidéo sur
oceaniahotels.com

Discover our hotel on video at oceaniahotels.com



Nous contacter

50, avenue de la Plage - 44380 Pornichet - France
Tél. : +33 (0)2 40 11 26 26
Fax : +33 (0)2 40 11 26 00
escaleoceania.pornichet@oceaniahotels.com

Nous rejoindre

GPS : Lon. -2,33983 / Lat. 47,26197
AVION : 3 km / 2 miles (La Baule) /
15 km / 10 miles (Saint-Nazaire) 75 km / 46 miles (Nantes)
TRAIN : 1 km / 0,6 miles (Pornichet).

nippocamp.com - 042166



Escale
Oceania

PORNICHET LA BAULE



L'attrait
de l'océan

The draw of the ocean

Notre hôtel

Situé sur la Côte d'Amour, à 100 m de la Grande plage des Libraires et du port de Plaisance, notre hôtel, entièrement rénové est au cœur même de la station balnéaire. Du parking privé à la salle fitness, du wifi gratuit au business corner, du bar lounge au room service, tout a été entièrement repensé pour vous assurer un agréable séjour.

Nos chambres

À deux ou en famille, vous n'aurez que l'embarras du choix : nos chambres confort double, twin ou triple, nos chambres familiales, nos chambres communicantes et faites-vous un plaisir unique en découvrant notre Suite Duplex pour une nuit sous un dôme étonnant.



Our hotel

Situated on the Côte d'Amour, just 100 m from the Libraires beach and the marina, our completely renovated hotel is right at the very heart of this seaside resort. From the private car park to the fitness room, from the free Wifi to the business corners, from the lounge bar to the room service, everything has been completely redesigned to ensure a pleasant stay.

Our rooms

Whether you come as a couple or with the whole family, you'll be spoiled for choice: our double, twin or triple comfort rooms, our family rooms, our connecting rooms; enjoy a completely unique stay and try our duplex suite for an unforgettable night under a dome.



Nos appartements

Pour vos séjours de longue durée, découvrez nos appartements. Profitez d'un grand séjour lumineux avec canapé convertible, d'un balcon aménagé, d'une chambre double indépendante, d'une salle de bain dotée des meilleurs équipements et d'un coin cuisine entièrement équipé.

Nos salons

Un séminaire, un cocktail, une fête de famille ? Profitez de nos 4 salons dont 2 modulables bénéficiant de lumière naturelle et pouvant accueillir jusqu'à 85 personnes.

Notre Week-End Malin

Envie d'un week-end clé-en-main ? Offrez-vous une nuit en chambre, les petits-déjeuners et une journée de thalassothérapie sur la Côte d'Amour !

Our apartments

For longer stays, why not choose one of our apartments. Take advantage of our a bright and spacious living room with sofa bed, a fully furnished balcony, separate double bedroom, bathroom with top of the range fittings and a fully-equipped kitchen area.

Our function rooms

You're holding a seminar, cocktail party, or family event? Take advantage of our 4 function rooms, including 2 multi-purpose, all with natural light, and with space for up to 85 guests.

Our Weekend Package

Fancy the chance to really unwind? Take advantage of our complete weekend package including one night's stay, breakfasts and a day of thalassotherapy on the Côte d'Amour!